

Tradition

AOP Fronton

50% Négrette
30% Syrah
20% Cabernet Franc



VINIFICATION

Vendange parcelleire et à maturité, foulage, macération pendant 48 heures, fermentation avec maîtrise des températures et enfin macération post fermentaire pendant 8 à 10 jours. Remontages fréquents pour une extraction maximale des arômes. L'élevage se fait en cuve et sans collage.

REVUE DE PRESSE

" ... Joli assemblage de Négrette (50%) complété par de la Syrah et du Cabernet pour ce millésime 2010. Cette Cuvée, parée d'une robe sombre, presque grenat, libère un bouquet puissant alliant les fruits noirs compotés, la violette, la pivoine et la réglisse, fait preuve d'une belle ampleur, portée par des tannins encore jeunes. Un ensemble plaisant qu'on appréciera mieux avec un magret de canard... "

" ... Le Tradition rouge 2010 est assez mûr avec une belle expression épicée de la Syrah, on trouve en bouche une bonne fraîcheur de matière. Le vin présente de la concentration et du corps en finale. Beau jus charnu et complet... "

VINIFICATION

Harvesting of perfectly ripe grapes, each parcel being managed separately at the best moment. Crushing, cold maceration for 48 hours, fermentation with strict temperature control followed by a post fermentation maceration for 8 to 10 days. Frequent pumping to enhance the aromas. Ageing in vats, no fining.

PRESS REVIEWS

" ... Deep dark-red colour with a purple hue. Very pleasant aromatic nose of flowers and spices. The mouth is fresh and lively, with a very intense expression of the fruit. The finish is spicy and very full. A nice terroir wine with a very pure expression... "

" ... Château Boujac enters the premium category of Premiers Grands Vins Classés. Philippe and Michelle, his wife, have been committed in a quality-oriented process for several years. Their red Fronton Tradition is the fruit of their commitment, with its purple-red colour, its powerful, fruity, round mouth... "

*Tradition
Tradition
Tradition
Tradition
Tradition*

